

Date: 08/09/2020

التاريخ: 2020/09/08

**ANNOUNCEMENT**

**إعلان**

**Clarification on rumors of talks regarding the acquisition of the shares of ESHRAQ INVESTMENTS PJSC**

**توضيح بشأن شائعات محادثات بخصوص استحواذ على أسهم شركة إشراق للاستثمار ش.م.ع.**

**Eshraq Investments PJSC ("Eshraq")** wishes to clarify that the rumors concerning talks between Methaq Takaful Insurance Company PJSC ("**Methaq**") and Eshraq regarding the acquisition of the shares of the latter, **are not correct** and that negotiations in this regard did not take place.

ترغب شركة إشراق للاستثمار ش.م.ع. (**إشراق**) التوضيح أن الشائعات المتعلقة بالمحادثات بين شركة ميثاق للتأمين التكافلي ش.م. (**ميثاق**) وشركة إشراق بشأن استحواذ على أسهم شركة إشراق غير صحيحة، وأنه لم تجر اي مفاوضات بهذا الخصوص.

Furthermore, Eshraq would like to stress that it is fully committed to the terms and conditions of the **Decision of the Chairman of ESCA's Board of Directors No. (18/R.M.) of 2017 Concerning the Rules of Acquisition and Merger of Public Shareholding Companies ("Rules")**, and should there be any discussions or negotiations in the future regarding any merger or acquisition, it will be done according to such Rules and the guidance of the Securities and Commodities Authority.

يهم إشراق التأكيد على التزامها الكامل ببند وشروط قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (18/أر.أم) لسنة 2017 بشأن قواعد استحواذ واندماج الشركات المساهمة العامة (**القواعد**) و في حالة إجراء أي مناقشات أو مفاوضات مستقبلية بشأن أي اندماج أو استحواذ، فسيتم إجراؤها وفقاً لهذه القواعد وتوجيهات هيئة الأوراق المالية والسلع.

Best regards,

  


**Ziad Touma**

Board Secretary

General Counsel and Compliance Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

زياد توما

أمين سر مجلس الادارة

مستشار عام وضابط الامتثال